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Dobrý den,  

nevím, kdo  vyhotovil dokument nazvaný Zápis ZO 4 2024 Web nepod._66dec500cee8a.pdf, který je 
vystaven  na webu obce. Ten text v lecčems hrubě neodpovídá tomu, co na tom  jednání ZO bylo vysloveno. 
Proto by mě zajímalo,  zda-li ten dokument je již ověřovateli podepsán? 

V každém případě se ohrazuji zejména proƟ  jeho  obsahu, cituji:  Pan T. se znovu dožadoval sestavení 
odborné komise, která by dohlížela na činnost obce. Konec citace. Pokud ơm  panem T. mám být  já 
(opakovaně jsem  obec informoval,  že nemám problém s ơm,  aby v těchto zápisech  uváděla moje plné  
jméno, což ơmto opět  potvrzuji) a nikoli  zastupitel FranƟšek Touš, či někdo jiný (ze zvukového záznamu  
je ale zřejmé,   že ani kdokoli jiný nic takového  tam  nepožadoval), pak tentokrát skutečně   požaduji: 

1) Tento  hrubě chybný  text v zápisu  opravit. 
2) Zveřejnit  na stejném  místě obecního webu upozornění  na to,  že  byla původně zveřejněna  hrubá  

chyba, která  je už  napravena v zápise opraveném a za slušnost bych  považoval tam i zmínit,  že 
tyto  demagogie o jakémsi  kontrolním   či  ZO ovládacím  orgánu tam šířil  zastupitel Křeček, stačí 
si poslechnout  jeho  projevy  tamtéž. Plést  si jeho  hlas s mým   na tom  záznamu ale snad ani 
nelze…   

3) Zveřejnit  na stejném  místě obecního webu omluvu mé osobě za zveřejnění  hrubě překroucených  
mých slov. 

Pro úplnost  připomínám,  že už  7 let  navrhuji vedení obce, aby si v dané problemaƟce naprosơ laici ve 
vedení  obce  ustanovili nějaký svůj  poradní orgán, který by jim podle jejich  pokynů připravoval  podklady, 
dělal analýzy,  rozbory… a dával doporučení, asistoval při jednáních   s profesionály v oborech, které oni  
znát  nemohou. Prostě poradní sbor, jaký  běžně používají  mnohá jiná vedení  obcí, ukázkové  jsou 
například Černošice. Pokud tento  můj roky  předkládaný   návrh  někdo  vnímá  jako požadavek   na 
vytvoření komise, která by dohlížela na činnost  obce,   má evidentně problém  s vnímáním  mluveného 
i psaného slova v jazyce českém… 

Ještě by mě zajímalo,  kde v tom zvukovém  záznamu zazní v zápise uvedená věta: ….. paní starostka proto 
panu T. poděkovala a tuto část diskuze ukončila. Já  tam  tato slova nenalézám… 

 

Děkuji za provedení  oprav a náprav, zaslání odpovědí na moje otázky. 

Přeji pěkný den,  

Josef Touš 
Kostomlaty nad Labem 126 


